
Priprave na referendum
Prizadevanjem za uspešno

izpeljavo referendiuna za sa-
moprispevek II v Ljubljani so
se vključili tudl delavci Klinič-
nega Centra. Na sestanek pred-
sednikov zborov delovnih Ijudi,
predsednikov sindikalnih orga-
nizacij in drugih zdravstvenih
delavcev so povabill Vlada Be-
znika, predsednika MK SZDL,
ki je v pogovoru pojasnil zbra-
nim osnovne razloge za tako
odločitev — da se bomo Ljub-
Ijančani čez približno mesec
dni spet zbrali na voliščih, da
bi se solidarnostno izrekali za
50 novih objektov; v nadaljeva-
nju je pojasail izhodišča za to
akcijo ter pogovor zaključil z
oceno položaja in skupnimi na-
logami, ki jih bo treba uresni-
čiti še v tem mesecu priprav.

Udeleženci sestanka so že

tokrat podprli vsa prizadeva
nja za uspešni zaključek te ak
cije in se zavezali, da bodc
sodelovali tudi sami po svojih
močeh tako v tistih sredinali
kjer stanujejo in živijo tei
tam, kjer delajo. Opozorili ps
so, da je njihov vzgojnovarst
veni zavod »že zdavnaj« pre
majhen, da pa zato, ker imajo
svoj vrtec, (pa čeprav je, koi
rečeno, že prepoln), star.ši nc
dobe prostora za svoje otroke
v nobeni svojih matičnih kra-
jevnifa skupnostih. Opozorlli
so da terjajo enakopraven po-
ložaj in zaradi narave njihove-
ga dela tudi temu primerno or
ganizirano varstvo. Dodali so
še to, da bodo nujno morali
začeti z akcijo, da bi ob njiho-
vem vrtcu, zgradili še enega.
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